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van HERMES SANCTORUM-VANDEVOORDE
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aan JOKE SCHAUVLIEGE
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

Gebruik van biociden in de landbouw  -  Formaldehyde

Om stallen te reinigen en te desinfecteren, worden biociden gebruikt. Toegelaten 
biociden staan op een lijst van producten die op de Belgische markt verkrijgbaar mogen 
zijn. 

1. Wordt het gebruik van biociden als desinfectanten in stallen opgevolgd?

2. In welke mate wordt formaldehyde gebruikt als desinfectant? Welke jaarlijkse 
hoeveelheden formaldehyde worden hierbij gebruikt voor heel Vlaanderen? Tijdens 
welke processen in de stalomgeving wordt formaldehyde precies gebruikt?

3. Formaldehyde wordt ook vermeld in bijlage VII van Verordening 834/2007 
betreffende biologische productie. 

Zijn er gegevens beschikbaar over het gebruik van formaldehyde in de bio-
productie?

4. Bestaan er richtlijnen van overheidswege of vanuit landbouworganisaties om een 
oordeelkundig gebruik van dergelijke stoffen bij dierlijke productie aan te moedigen?



JOKE SCHAUVLIEGE
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

ANTWOORD
op vraag nr. 7 van 28 september 2018
van HERMES SANCTORUM-VANDEVOORDE

De markttoelating, productnormering, gebruiksrichtlijnen evenals de opvolging en controle 
van het biocidegebruik behoren tot de bevoegdheid van de federale overheid. Mijn diensten 
beschikken niet over deze gegevens. 

Op de lijst van de door de federale overheid toegelaten producten op basis van 
formaldehyde, staan twee commerciële producten voor reiniging van stallen waarin dieren 
volgens de biologische productiemethode worden gehuisvest.


